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Generalforsamling 2021 

DAI Region Syddanmark 
Dato:  31. maj 2021 

Tidspunkt:  19:15, der indledtes med krolf og spisning kl. 17:30 

Sted:  Vester Sottrup Krolfklub, Legbjergvej 8, 6400 Sønderborg 

 

Referat 

Dagsorden for generalforsamling 

1. Valg af dirigent 

2. Godkendelse af forretningsorden 

3. Beretning 

4. Regnskab 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af formand 

7. Valg af næstformand 

8. Valg af kasserer 

9. Valg af 4 medlemmer til regionsledelsen 

10. Valg af 2 suppleanter til regionsledelsen 

11. Eventuelt. 

Forretningsorden for generalforsamling 

1. Dirigenten konstaterer generalforsamlingens lovlige indvarsling 

2. Valg af sekretær, der udarbejder referat af mødet 

3. Valg af tre medlemmer til stemmeudvalg 

4. Enhver der ønsker ordet, skal anmode dirigenten herom 

5. Ved indlæg skal der opgives navn og hvem vedkommende repræsenterer på mødet 

6. Dirigenten kan begrænse taletiden 

7. Alle sager på regionsmødet afgøres ved almindeligt stemmeflertal 

8. Ved tilfælde af stemmelighed om indkomne forslag, bortfalder forslaget 

9. Ved stemmelighed ved personvalg foretages skriftlig afstemning 

10. Skriftlig afstemning foretages, hvis blot én person kræver det 
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Introduktion til mødet: 

Jørn Bjarning, formand for DAI Region Syddanmark, bød alle velkommen og indledte generalforsamlingen med at 

fortælle, at vi pga. covid-19 har været nødsaget til at afholde generalforsamlingen lidt senere end vedtægterne 

foreskriver. 

1. Valg af dirigent 

Peter Rasmussen blev valgt som dirigent og takkede for valget. Han kunne konstatere, at generalforsamlingen var 

lovligt varslet d. 24. marts 2021 og at regionsmappen var blevet offentliggjort og udsendt ifølge forskrifterne i 

vedtægterne.  

2. Godkendelse af forretningsorden 

Forretningsorden blev enstemmigt godkendt. Andreas Thiesson blev valgt som sekretær. Jenny Jepsen, Børge 

Georgi og Allan Wresnak blev valgt som medlemmer af stemmeudvalg.  

3. Beretning 

Beretningen fra formand og idrætsudvalg kan læses i Regionsmappen 2020, som er udsendt til alle 

medlemsforeninger og idrætsudvalg. Den kan også læses på Region Syddanmarks hjemmeside – offentliggjort 

som nyhed d. 8.5.2021. Nedenfor fremgår kun tillæg til og eventuelle bemærkninger til de enkelte beretninger.  

Formandens beretning 

Formanden sendte en stor tak til Palle Thomsen, for at have varetaget regionens økonomi i 2020. Formandens 

beretning blev godkendt.  

Krolfudvalgets beretning 

Krolfudvalget har valgt at hæve stævnegebyret til 40 kr., så der er økonomi til præmier og drift i forbindelse med 

stævneafvikling.  

DM skal afvikles i Sønderborg i 2021 på Sandbjerg Gods over to-tre dage. Helmuth Abrahamsen (formand for 

krolfudvalget) er en smule ærgerlig over, at der ikke kan være flere deltagere med til DM. Men det er en 

beslutning der er taget af Landsudvalget.  

Solveig Jensen er ny i krolfudvalget, hvor hun hjælper alle foreninger med at lave stævneplaner samt invitationer 

til stævner. En kæmpe tak til Solveig for hendes indsats for ”krolf-folket”. 

MTB-udvalgets beretning 

Ingen kommentarer eller bemærkninger til beretningen. 

Studieboldudvalgets beretning 

Ingen kommentarer eller bemærkninger til beretningen. 

Seniorudvalgets beretning 

Ingen kommentarer eller bemærkninger til beretningen. 

Idræt For Sindet (ved Per Godballe, IFS-konsulent) 

Ingen kommentarer eller bemærkninger til beretningen. 
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4. Regnskab 

Tommy Bergmann (kasserer) præsenterede regnskabet for 2020. Det blev enstemmigt godkendt uden 

bemærkninger.   

5. Indkomne forslag 

Der var ingen indkomne forslag til generalforsamlingen. 

6. Valg af formand 

Formanden vælges i lige år. Formanden var derfor ikke på valg. 

7. Valg af næstformand 

Næstformanden vælges i ulige år. Den siddende næstformand Daniel Bonnici var ikke til stede og havde ikke 

tilkendegivet, om han ønskede at genopstille.  

Kevin Saack (suppleant indtil generalforsamlingen) vil gerne opstille som næstformand. Kevin var desværre 

forhindret i at deltage, men han havde sendt en mail som bekræftelse på at han stiller op. Kevin blev valgt som 

næstformand uden modkandidater.  

8. Valg af kasserer 

Kasserer vælges i ulige år. Siddende kasserer Tommy Bergmann genopstillede – han blev valgt uden 

modkandidater.  

9. Valg af menige medlemmer til regionsledelsen 

Der er fire menige medlemmer i regionsledelsen. De sidder for to år ad gangen. To medlemmer vælges i lige år og 

to medlemmer vælges i ulige år. På valg i år var Mads Enggaard og Margrethe Hornum. 

Følgende kandidater stillede op: 

• Ida Mørk, repræsentant for Senioridræt 

• Mads Enggaard, repræsentant for MTB 

• Margrethe Hornum, repræsentant for senioridræt  

• Ole Wolff, repræsentant for Idræt for Sindet  

• Solveig Jensen, repræsentant for krolf 

De fem kandidater præsenterede sig selv og deres motivation for at stille op til regionsledelsen.  

Valghandlingen blev introduceret. Der blev krævet skriftlig afstemning. Alle stemmeberettigede (16 personer) 

kunne stemme på to personer.  

Resultat 

Mads Enggaard: 14 stemmer 

Solveig Jensen: 8 stemmer 

Ida Mørk: 6 stemmer 

Ole Wolff: 4 stemmer 

Margrethe Hornum: 0 stemmer 

Mads Enggaard og Solveig Jensen blev hermed valgt som menige medlemmer. 
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10. Valg af 2 suppleanter til regionsledelsen 

Følgende kandidater stillede op til de to pladser som suppleanter. 

• Ida Mørk, repræsentant for Senioridræt 

• Margrethe Hornum, repræsentant for senioridræt  

• Ole Wolff, repræsentant for Idræt for Sindet  

Resultat 

Ole Wolff: 15 stemmer 

Ida Mørk: 13 stemmer 

Margrethe Hornum: 4 stemmer 

Ole Wolff og Ida Mørk blev hermed valgt som suppleanter frem mod næste ordinære genralforsamling. 

11. Eventuelt. 

1) På vegne af krolfudvalget takkede Helmuth Abrahamsen for støtten fra regionsledelsen.  

2) Eluf Nielsen fra Vestre Sottrup Krolfklub berettede om succes med deres cykelhold, som de startede sidste år. 

Der er nu 16 deltagere.  

3) Peter Rasmussen fortalte, at han sidder som formand for Idrætsudvalget. Han gjorde opmærksom på, at man 

altid kan tage fat idrætsudvalget, hvis man vil have hjælp til igangsætning af nye idrætstiltag. Derudover en hilsen 

fra forbundsledelsen, der særligt glæder sig til at opleve DM i krolf i regionen senere på året.  

4) Sonja Bergman fortalte, at hun sidder i forbundets uddannelsesudvalg og præsenterede, at de gerne vil hjælpe 

med at lave kurser og uddannelser. Derfor en appel til at sige til, hvis man gerne vil have tilskud eller hjælp til 

instruktøruddannelser mv. Derudover en orientering om, at CSIT World Sports Games desværre måtte aflyses i år.  

5) Mads Enggaard kårede vinderen af det uformelle krolfstævne, som blev afholdt forud for Regionens 

generalforsamling. Kaj Petersen vandt i overlegen stil og fik overrakt et par flasker vin som præmie. 

6) Jørn Bjarning takkede deltagerne for en hyggelig aften og dernæst Vestre Sottrup krolfklub for at forberede og 

lægge lokaler til Regionens generalforsamling. Derudover meddelte han, at han ikke forventer at genopstille som 

formand til Regionen til næste års generalforsamling. Derfor en opfordring til alle om at overveje kandidatur til 

formandsposten i 2022.  

7) Den nye regionsledelse ser således ud: 

Formand: Jørn Bjarning 

Næstformand: Kevin Saack 

Kasserer: Tommy Bergman 

Menigt medlem: Josef Sedighi 

Menigt medlem: Kaj Petersen 

Menigt medlem: Mads Enggaard 

Menigt medlem: Solveig Jensen 

Suppleant: Ole Wolff 

Suppleant: Ida Mørk 


